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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, konaného dňa 

9.9.2024 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva 

Struhárová, Ing. Richard Ščepko 

Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško (neospravedlnený) 

Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Mgr. Zdeno Marousek, Ing. Edita Prekopová, Ing. Iveta 

Marčeková, Ing. Hana Múdra, Ing. Jiří Egg, Anna Hajašová, Zdena Vrbová, Božena Gajdošová, 

Mil. Fero, Miroslav Fero, JUDr. Marta Stašková, p. Šrámek, Ing. Christian Didi 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadostí 

3. Zjednosmernenie ulíc Stromová, príp. Sasinkova na Novinách 

4. Zjednosmernenie ulíc v lokalite Slnečné námestie a okolie a vyznačenie parkovacích 

miest 

5. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

6. Nové požiadavky občanov a poslancov 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že VMČ 

Stred v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4      Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Poslanci odsúhlasili program 

 

2. Prerokovanie žiadostí 

2.1. Ing. Vanková: Kebabizňa , s.r.o. – prenájom pozemku 

Žiadame Vás o vyjadrenie k žiadosti spoločnosti Kebabizňa s.r.o. k prenájmu 

pozemku  k.ú. Trenčín C-KN parc.č. 1158/8 zastavaná plocha o výmere 147 m2, za 

účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod polyfunkčným objektom so 

súp.č. 182 nachádzajúcim sa na Ul. Sládkovičova, na dobu 20 rokov, s účinnosťou odo 

dňa povolenia vlastníckeho práva k objektu v prospech Kebabizňa, s.r.o. 
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 Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.2. Ing. Vanková: Žiadosť TSK – prenájom pozemkov 

Žiadame Vás o vyjadrenie k žiadosti Trenčianskeho samosprávneho kraja o prenájom 

pozemkov v k.ú. Trenčín nasledovne : 

1) prenájom pozemku v k.ú. Trenčín, časť C-KN parc.č. 3235/3 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 43 m2, pre Trenčiansky samosprávny kraj so sídlom 

v Trenčíne, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku v súvislosti s 

realizáciou investičnej akcie TSK „Rekonštrukcia verejnej knižnice Michala Rešetku 

v Trenčíne“, na dobu určitú s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom 

bude zmluva zverejnená, do doby realizácie stavby : „Preložka cesty I/61 

v Trenčíne“.  

2) prenájom pozemkov v k.ú. Trenčín, časť C-KN parc.č. 3237/1 zastavaná plocha 

vrátane spevnenej plochy a časť C-KN parc.č. 3238/1 zastavaná plocha vrátane 

spevnenej plochy o celkovej výmere 121 m2, pre Trenčiansky samosprávny kraj 

so sídlom v Trenčíne, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov 

vrátane spevnených plôch chodníkov v súvislosti s realizáciou investičnej akcie TSK 

„Rekonštrukcia verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne“ a to pre potreby 

špeciálneho zakladania prístavby, statického podchytenia pôvodnej budovy knižnice, 

rekonštrukcie prípojok na verejné inžinierske siete. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.3. Ing. Prekopová: Žiadosť o vyjadrenie k výpožičke nebytového priestoru 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k výpožičke nebytového priestoru v nehnuteľnosti Detské 

jasle, ul. 28 októbra 1169/7, Trenčín, evidovaného na LV 8813.  

Nehnuteľnosť je v správe Sociálnych služieb mesta Trenčín, m.r.o.. Nebytový priestor sa 

nachádza v hospodárskom pavilóne v sušiarni detských jaslí. Výmera predmetu výpožičky  

je 6,9 m2. 

O výpožičku uvedeného priestoru na dobu neurčitú požiadala spoločnosť Výroba tepla, 

s.r.o. 

Spoločnosť Výroba tepla s.r.o., plánuje v rokoch 2024-25 modernizáciu sústavy CZT 

Trenčín  v okruhu  zásobovania  teplom a teplou vodou  z kotolne 28. október, Trenčín. 
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Modernizácia rieši zmenu historicky fungujúceho systému dodávky tepla - výmenu 

rozvodov - vybudovanie nových samostatných  pripojení  objektov 1167, 1170 a materská 

škôlka na ul. 28. október dvoj-rúrovým potrubným rozvodom. Modernizácia rieši okrem 

týchto 3 prípojok aj inštaláciu kompaktných odovzdávacích staníc tepla (KOST) do 

každého zásobovaného objektu v okruhu  zdroja 28. október.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

Po odsúhlasení žiadostí sa na rokovanie dostavil p. poslanec Ščepko. 

 

3. Zjednosmernenie ulíc Stromová, príp. Sasinkova na Novinách 

P. Ing. Marčeková doniesla nákres a predostrela návrh zjednosmernenia spomínaných 

ulíc – Stromovej a Sasinkovej a opísala situáciu, aká by v tejto oblasti zjednosmernením vznikla. 

Zodpovedala otázky prítomných a argumentovala jednotlivé situácie, ktoré by zmenami nastali. 

Z komunikácie prítomných obyvateľov tejto lokality, poslancov a zástupcov odborných 

útvarov vyplynulo, že toto riešenie nie je pre danú časť vhodné a lepšie bude, keď oblasť ostane 

bezo zmien v smeroch jazdy a len tu vznikne zóna 30 od Lamellandu po detské ihrisko na 

Karpatskej. 

Uznesenie: Výbor mestskej časti Stred nesúhlasí s týmto návrhom a zároveň ani 

nevyhovuje petícii občanov. 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, 

Ing. Richard Ščepko 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

4. Zjednosmernenie ulíc v lokalite Slnečné námestie a okolie 

a vyznačenie parkovacích miest 

P. Marčeková s p. Múdrou predložili spracovaný materiál s nákresom riešení v oblasti 

Slnečného námestia. Materiál prítomným vysvetlili, komunikovali o situáciách, ku ktorým tam 

v súčasnosti dochádza a vysvetlili prečo sú navrhnuté práve tieto riešenia, ktoré prezentovali. 

Občania zase vyslovili svoje postrehy a skúsenosti s dopravou v týchto miestach. 

Uznesenie: Výbor mestskej časti Stred súhlasí s návrhom p. Marčekovej zjednosmerniť 

ulicu Sama Chalupku s vyznačením parkovacích miest a zvyšok ponechať naďalej v zóne 30. 
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Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, 

Ing. Richard Ščepko 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

5. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID Požiadavka/Odpoveď 
3976 P. Egg: Navrhuje v súvislosti s prebiehajúcou revitalizáciou prehodnotiť aj cyklotrasu v miestach Nám. 

sv. Anny a Braneckého ulice. Je veľmi nebezpečná v niektorých situáciách.  
1. V mieste na Nám. sv. Anny, kde sa cesta rozvetvuje, môže dôjsť k veľmi nebezpečným kolíziám pre 
cyklistov.  
2. Na ulici Braneckého je problém so šírkou cesty v prípade, že by bola premávka obojsmerne (autá, 
autobusy) a zároveň by aj išli daným úsekom cyklisti. V tom prípade nie je dosť priestoru na obchádzanie 
(odstup motorového vozidla od cyklistu 1,5m).  
3. Keď sa cyklista pohybuje po ul. Braneckého a v priestore križovatky Braneckého x Horný Šianec 
odbočuje vpravo do jednosmernej ulice (Horný Šianec) pre motorové vozidlá. Ulica v ľavej časti pri 
penzióne nemá chodník pre peších a ani vyznačenú cyklotrasu. Premávka z pohľadu motorových vozidiel 
je tu značná. 
P. Egg navrhuje urobiť zmenu vo vedení cyklotrasy (v nadväznosti na rekonštrukciu námestia, ktorá 
prebieha) od Nám. sv. Anny napríklad poza „Centrum“, prípadne zvážiť iné možnosti vedenia cyklotrasy 
týmto úsekom, prerokovať zmenu na cyklokomisii a urobiť potrebné opatrenia pre bezpečný prejazd 
cyklistov.  
 
Odpoveď (Útvar mobility): 
Súčasťou revitalizácie Nám. sv. Anny a Hviezdoslavovej ulice nebolo riešenie cyklistickej infraštruktúry 
blízkeho okolia. Doplnenie by mohlo znamenať zmenu oproti dokumentácii, ku ktorej bolo vydané 
územné rozhodnutie a stavebné povolenie. K jednotlivým bodom: 
1. Je nevyhnutné dodržiavanie pravidiel cestnej premávky, kedy vodič nesmie pri odbáčaní ohroziť 
cyklistov na cestičke pre cyklistov. 
2. Šírkové parametre ulice Braneckého sú nám známe, zabezpečenie rýchlej zmeny organizácie dopravy 
v tejto zúženej časti Braneckého ulice nevieme zabezpečiť. V súčasnosti je obmedzený vjazd vozidiel od 
Rozmarínovej ulice, čo priaznivo ovplyvňuje intenzitu dopravy v tomto úseku. Máme snahu aj v rámci 
Cyklokomisie nájsť riešenie, ktoré by bolo bezpečné a v súlade s platnými technickými predpismi. 
3. Protismerná jazda cyklistov v Ulici Horný Šianec bola v minulosti na základe stanoviska okresného 
dopravného inšpektorátu a vydaním určenia dopravného značenia zriadená. Vzhľadom k šírkovým 
parametrom ulice nie je za dodržania platných noriem a technických predpisov vyznačenie cyklistickej 
infraštruktúry akýmkoľvek spôsobom. Jazda cyklistov napriek tomu, že nevieme vyznačiť koridory, 
ochranné pruhy, prípadne cyklopruhy zostáva povolená. 
4. Smerovanie cyklistov na Hviezdoslavovu ulicu s akýmkoľvek značením cyklistickej infraštruktúry za 
zachovania súčasného stavu nie je vhodné, nakoľko sú na tejto ceste vyznačené kolmé parkovacie 
miesta. Pri zmene na pozdĺžne parkovacie miesta by došlo k značnému úbytku parkovacích miest v 
centre mesta. Vedenie cyklistov do slepej ulice s následným prepojením do pešej zóny na ulicu 
Sládkovičovu je obmedzené. Medzi Gastrocentrom a Okresným úradom sú zriadené parkoviská a 
priľahlý chodník nemá dostatočnú šírku potrebnú pre zriadenie spoločnej cestičky pre chodcov a 
cyklistov v súlade s platnými technickými predpismi. Cyklisti by sa ďalej do centra napájali chodníčkom, 
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ID Požiadavka/Odpoveď 
ktorý tvorí vstup na budúce detské ihrisko čo považujeme za nie príliš bezpečné, nakoľko je tu 
predpoklad vyššieho počtu pohybujúcich sa detí a zároveň chodník navrhnutý v rámci projektu 
revitalizácie Hviezdoslavovej ulice nemá parametre potrebné pre zriadenie spoločnej cestičky pre 
chodcov a cyklistov. Vedenie cyklistov po Hviezdoslavovej ulici nie vhodné ani z dôvodu obchádzania 
možných záujmových bodov cyklistov smerujúcich do centra mesta 

3977 p. Egg: Dočasný prechod pre chodcov pri SLSP na Braneckého. Je tam umiestnená značka – je 
postavená tak, že keď sa postavíte na prechod tak nevidíte vozidlá prichádzajúce zľava. Žiada o nápravu. 
 
Odpoveď (Útvar mobility): 
Dočasná dopravná značka 325 – Priechod pre chodcov je umiestnená pri okraji chodníka z dôvodu 
zabezpečenia dostatočnej viditeľnosti pre prichádzajúce vozidlá, ktorým je nevyhnutné jednoznačne 
poskytnúť informáciu o dočasnej zmene dopravného značenia. Odsunutie dočasných dopravných 
značiek na stranu budov nepovažujeme za vhodné, nakoľko sú tieto aj vzhľadom k prechádzajúcej 
cyklotrase príliš vzdialené a mohlo by dôjsť k ich prehliadnutiu prichádzajúcimi vozidlami. Umiestnenie 
na vyšší stĺpik so sebou nesie riziko prevrátenia dopravnej značky. Šírka symbolu je 600 mm a áno, pri 
zastavení chodca na kraji chodníka cez symbol nie je výhľad na ľavú stranu, je však možné zostať stáť o 
kúsok skôr, prípadne sa nakloniť. 

3978 P. Egg: Keď idú autá z Juhu a pri Kauflande odbáčajú na Inoveckú, nemajú dobrý výhľad, kvôli hustému 
porastu, ktorý rastie na pozemku na rohu. V mieste, kde končí zábradlie zvyknú ľudia prechádzať cez 
cestu ku Kauflandu, pretože prechod na druhú stranu je ďaleko. Žiada vyzvať majiteľa pozemku na 
úpravu zelene. 
 
Odpoveď (Útvar mobility, MHSL): 
Správca miestnych komunikácií písomne vyzval SSC na nápravu. 

3979 P. Hajašová: Je možné robiť niečo s chodníkmi a cestou pri Družbe (najmä zozadu a zo strany od 
drogérie)? Táto cesta/chodník sú v hroznom stave. 
 
Odpoveď (MHSL, Útvar majetku mesta): 
pozemok okolo NS Družba - parc. č. 756/38 je vo vlastníctve spoločnosti TRENZDROJ s.r.o., na tomto 
pozemku sa nachádzajú prístupové chodníky do budovy NS Družba. Vo vlastníctve mesta je pozemok 
parc. č. 756/1, na ktorom je stavba parkoviska a prístupová komunikácia na parkovisko.  

3980 P. Moško: dopravná situácia pri Formule – Bolo by možné premiestniť značku zákaz státia na začiatok 
ulice (ako je rohový dom Bezručova 62)? Autá, kt. idú od dela, zabočia vľavo, nevidia tam tú značku a tak 
tam zastavia a stoja, čo spôsobuje kolízne situácie v doprave. 
 
Odpoveď (Útvar mobility): 
Vzhľadom k faktu, že Družstevná ulica je od Bezručovej ulice súčasťou parkovacej zóny, v ktorej je 
paušálne zakázané státie mimo vyznačených parkovacích miest, nie je osadenie zvislej dopravnej 
značky nutné. Značka 271 – Zákaz státia v súčasnosti na ulici osadená nie je, teda by šlo o osadenie 
novej dopravnej značky, nie jej premiestnenie. 

3981 Mgr. Petrík: požiadavka od občanov: Vybudovanie prechodu pre chodcov na Partizánskej ulici a 
umiestnenie spomaľovača. 
 
Odpoveď (Útvar mobility): 
Vybudovaniu priechodu pre chodcov predchádza vyhotovenie projektovej dokumentácie, na ktorú 
máme v rozpočte na tento rok vyhradené financie a teda môže byť spracovaná zodpovedným 
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ID Požiadavka/Odpoveď 
projektantom v potrebnom rozsahu. Z dôvodu nevyhnutného osvetlenia priechodu pre chodcov je nutné 
aj zabezpečenie stavebného povolenia, ktoré bude vybavované po odovzdaní potrebnej dokumentácie.  

3982 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Fontány na pitie - Štúrove a Mierové námestie. Chceli by sme sa 
spýtať na opakované znefunkčnenie 2 fontán na Mierovom aj Štúrovom námestí. Ako ukazujú fotografie 
nižšie, obe sú nefunkčné. V jednom prípade už s cigaretovými ohorkami. Preto by sme sa chceli spýtať, 
či je problém v technológii, údržbe, financiách alebo v čom konkrétnom, keď na začiatku letnej sezóny 
nie sú v centre mesta k dispozícii fontány na pitie. 
 
Odpoveď (MHSL):  
Fontána na Mierovom námestí je stále funkčná, na Štúrovom je porucha ovládacieho ventilu spôsobená 
vandalizmom, ventil je objednaný a opravu budeme realizovať ihneď po jeho dodaní s predpokladom 
opravy v prvom augustovom týždni. Znečistenie pitných fontán riešime návrhom výmeny nadzemných 
častí za odolnejšie voči poškodzovaniu ovládacích prvkov a bez /odkladacích plôch/ pre zamedzenie 
znečisťovania.  

3983 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Križovatka ulíc Olbrachtova a Soblahovská – neudržiavaná zeleň v 
križovatke. Ako je vidieť na fotografii nižšie, tzv. cestná zeleň je v spomínanej križovatke dlhodobo 
neudržiavaná. Chceli by sme požiadať o jej vyčistenie a zbavenie sa množstva buriny, ktorá miestami 
dosahuje viac ako 1,5 m. 
 
Odpoveď (MHSL): 
Zeleň v ostrovčekoch bola upravená  

3984 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Parkovanie v križovatke – Slnečné námestie. Opakovane sme 
dostali podnet už od dvoch obyvateľov na parkovanie veľkých amerických vozidiel. Vzhľadom na veľkosť 
a výšku vozidiel (na fotografii je zobrazené len jedno, no stávajú aj 2 vozidlá tejto veľkosti za sebou). 
Upozorňovali nás na to vodiči, no z vlastnej skúsenosti vieme, že problematické je takéto parkovanie aj 
pre cyklistov. Vzhľadom na rozhľadové parametre a nižšiu rýchlosť cyklistu oproti autám, môže dôjsť ku 
kolízii. Zvlášť, ak sú cyklistami aj deti a študenti (nižší vzrast). Nechceme čakať na nejakú tragédiu len 
preto, že niekto parkuje v križovatke. Na fotografii nižšie je vidieť, že vidieť prichádzajúce vozidlo sprava 
je veľmi problematické. A to je zaparkované len jedno z áut. 
 
Odpoveď (Útvar mobility, MsP): 
Mestská polícia kontaktovala vlastníka predmetných vozidiel a poučila ho o dodržiavaní pravidiel cestnej 
premávky. Tento prisľúbil, že vozidlá bude parkovať v súlade so zákonom. Zo strany MsP budú v 
nasledujúcom období vykonané kontroly.    

 

P.Egg sa vrátil k požiadavke ohľadne priechodu pre chodcov pri Kauflande. Využil prítomnosť p. 
Marčekovej a na základe komunikácie medzi nimi vznikla požiadavka na útvar mobility na vytvorenie 
priechodu v spomínanej lokalite. 

Pozastavil sa tiež nad značkou pri priechode pre chodcov na Mierovom námestí pri Slovenskej 
sporiteľni, ktorá je umiestnená tak, že podľa jeho slov bráni rozhľadu na cestu. 

P. Medal na to reagoval, že na túto požiadavku prišla odpoveď s vysvetlením umiestnenia tejto 
značky a že si to osobne overil, že je možné sa postaviť tak, aby chodec prichádzajúce autá videl. 
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6. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID Požiadavka 
4032 Mgr. Medal: Žiadame informovať rodičov detí navštevujúcich MŠ na Stromovej ulici že môžu na 

parkovanie využívať napríklad priľahlé parkovisko pri bývalej predajni Coop Jednota. Pred MŠ sa parkovať 
nesmie.  

4033 P. Egg: na základe komunikácie s p. Marčekovou na zasadnutí VMČ Stred žiada o prehodnotenie 
možnosti vytvorenia priechodu pre chodcov ku Kauflandu na Inoveckej ulici v Blízkosti ul. Osloboditeľov. 

4034 Mgr. Medal: Opakovane žiada označovať podnety ako zatvorené, až keď sa kompletne doriešia. Ako 
príklad uvádza podnet č. 3978. „Mesto vyzvalo SSC na nápravu“. Podnet nie je doriešený aj keď v tom 
mesto v tomto stave nevie nič spraviť. Niekto by to mal ešte dosledovať, aby sa podnet doriešil do konca 
a až potom to označiť ako zatvorené. 

4035 Ing. Bočák, Mgr. Medal: Cez víkend bývajú u Hossu v reštaurácii FUDI opakovane akcie, na ktoré sa ľudia 
sťažujú kvôli hluku. Teraz cez víkend 7.-8.9. tam bola nejaká speváčka. Žiadame o informáciu, či to bola 
povolená akcia, či si splnili oznamovaciu povinnosť. V sobotu tam bola aj hliadka MsP, nachvíľu to 
stíchlo, odišli a neskôr to pokračovalo znova. Ako to riešila MsP? Je možné s tým niečo robiť? Upozorniť 
podnikateľa, ktorý to tam prevádzkuje? Ako to je v prípade, že sa takáto situácia opakuje, že je hluk aj po 
22.hodine? Vždy príde hliadka a len ich upozornia, alebo sú tam aj nejaké sankcie?? 

4036 P. Stašková: Reštaurácia PERLA s terasou v blízkosti obytného domu, pravidelne otravuje obyvateľov 
hlukom aj po 22.hodine v čase nočného kľudu. Má splnenú ohlasovaciu povinnosť ale prevádzkové 
hodiny v piatok a sobotu sú do 24:00. Hráva tam harmonikár a na hudobnú produkciu Perla ohlasovaciu 
povinnosť nemá. Pravidelné vyvolávanie na MsP a riešiť to stále nejakými priestupkami nie je  riešenie. O 
22:00 zhasnú a zopár návštevníkov ostáva a robí hluk. Ako je možné riešiť túto situáciu aby hluk po 22:00 
utíchol? 

4037 P. Stašková: Kto kosí mesto? Kto upratuje neporiadok, ktorý v meste ostáva? Po kosení ostáva veľké 
množstvo odpadu. Po pokosení sú trávniky nezhrabané, všade je kopec papierov, sáčkov, plastov, 
neporiadku. Kto to po tom kosení uprace? Napríklad v inom meste pri kosení prišli páni s vozíkmi, 
vyžínači, jeden traktor a traja hrabači. A to čo sa povyžínalo, tak sa hneď pozhrabovalo a spratalo. Kto 
vyzberá po kosení u nás odpadky? A nie len po kosení. V okolí Smažienky, Perly, na Dlhých Honoch, 
28.októbra v okolí smetných nádob je veľa neporiadku. Smetné nádoby sa vysypú ale neporiadok okolo 
nich, rozbité sklo, plasty, papiere atď. nikto neuprace. Mesto je špinavé, neupratané, v tomto smere 
neudržiavané.  

4038 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Je možné odhadnúť náklady na výmenu povrchu pri dvoch 
výjazdoch z nemocnice/márnice, ktoré vyúsťujú do Jesenského ulice. Radi by sme ich opravu spojili s 
niektorou z investičných akcii. 

  
4042 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, kde bude znovu použitá, prípadne  pri 

budúcich investičných akciách využitá kamenná dlažba z Hviezdoslavovej ulice. Vieme o prípade, kedy 
časť z dlažby pri rekonštrukcii Mierového námestia skončila v záhrade jedného obyvateľa. Zároveň by 
sme ju radi využili napríklad pri rekonštrukcii Ulice 28. októbra. 
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4047 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Zastávka Kubrá, Kyselka – čistota. Chceli by sme poprosiť o 

vyčistenie spomínanej zastávky, kde pri vystúpení sa neobídu dvaja ľudia z dôvodu prerastaniu zelene z 
vedľajšieho pozemku. 

 
4055 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Záchytné parkovisko – Trenčín – Predmestie. 

Vieme, že parkovisko medzi ŽST Trenčín – Predmestie a OMV nie je vo vlastníctve mesta. Ako vidieť aj na 
fotografii, pribudlo na ňom aj vozidlo bez EČ. Iné parkovacie miesto má zas sklápaciu zábranu, ktorou si 
vodič pravdepodobne neoprávnene privlastnil toto miesto. Je vo výhľade mesta prebrať toto parkovisko 
od ŽSR a využívať ho v budúcnosti ako záchytné?  

 
4065 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chodník z dlažby - Inovecká x Dlhé Hony. 

Opätovne dávame podnet od pán Šuleka, ktorý žiadal podsypanie a vyrovnanie chodníka vybudovaného 
z betónových kociek, ktorý je rokmi používania „utopený“ pod úroveň trávnatej plochy. V zimných 
mesiacoch či pri dažďoch sa na chodníku tvoria kaluže. Zodvihnutím by sa tento problém vyriešil. 
Podnet sme 1. krát dávali v 03/2024. 

 
 

7. Rôzne 

P. Egg vyzval Mestskú políciu, aby viac chodili pešo po meste, aby mali väčší prehľad 

o tom, čo sa v meste deje a mohli na to lepšie reagovať. Načal tiež tému bicyklov, ktoré boli 

zakúpené pre Mestskú políciu. Informoval sa, kde sú tieto bicykle a či sú predané. 
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Mgr. Marousek zareagoval, že hliadky na pešo Mestská polícia vykonáva pravidelne 

v centre mesta, vzhľadom k tomu, že sú tu objekty, ktoré sa dajú skontrolovať len na pešo. Čo sa 

týka spomínaných bicyklov, Mgr. Marousek uviedol, že niektoré boli kupované v roku 1996, 

niektoré v roku 1997, čiže ide o takmer 30 ročné bicykle. Minulý mesiac bol písaný na útvar 

majetku mesta návrh na ich vyradenie. Bicyklov je 8, 3 sú zapožičané pracovníkom mestského 

úradu a zvyšok nie je vo funkčnom stave a aj keby boli funkčné, policajný stav (37) im nedovoľuje 

priberať ďalšie činnosti, pretože dokážu ledva zabezpečiť všetky úlohy na nich kladené v zmysle 

zákona a VZN. Pri danom počte policajtov a počte nahlásených udalostí polícii neostáva čas, aby 

sa ešte vozili na bicykli. Uznal, že keby ich bolo na polícii viac, nebol by to zlý návrh a keď ich bolo 

60, mohli si to vzhľadom k ich stavu dovoliť. Momentálne však nemá kto bicykle používať. 

P. Egg sa ďalej informoval ohľadne toho, či niekto skontroloval potraviny SLIPO z hľadiska 

hygieny (Úrad verejného zdravotníctva, Obchodná inšpekcia...).  

Mgr. Medal mu odpovedal, že to nie je záležitosť mesta. 

P. Vrbová sa zaujímala, na koho sa obrátiť a ako riešiť suseda, ktorý má veľký neporiadok 

na svojom dvore, na ktorom je vysoká tráva, šíria sa tam hlodavce, obťažuje tým susedov dookola 

a vôbec sa o to nestará. 

P. Medal s p. Staškovou sa vyjadrili, aby sa obrátila na hygienu, RÚVZ a podala písomný 

podnet priamo tam. 

P. Gajdošová sa pýtala, kto riešil nové bezbariérové priechody pre chodcov na Novinách, 

pretože v blízkosti nich je na ceste „roleta“. Špatí to tam cestu a zle sa cez to ide. 

Mgr. Medal odpovedal, že priechod riešilo TSK. 

8. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil septembrové zasadnutie 

Výboru mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 14.10.2024 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony 

v Trenčíne dňa 9.9.2024 

 

 

 

 

Mgr. Richard Medal 

Predseda VMČ Stred 

 

 

Začiatok VMČ: 16.00 hod. 

Ukončenie VMČ: 17:40 hod. 


